

Protokoll styrelsemöte nr 166

Styrelsemöte Paulins vägförening 2021-09-07

(På grund av Covid-19 hålls detta möte digitalt via Teams)

Närvarande

Thomas Held (länk)

Per Magnusson (länk)

Lotta Hedlund (länk)

Karolin Kull (länk)

Marie-Louise Fast (länk)

Marika Aurell, suppleant (länk)

Bo Lennerhov, suppleant (länk)

Henrik Bergkvist, adjungerad (länk)

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Thomas Held hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade att

Välja Lotta Hedlund att föra protokoll under mötet tills Per Magnusson ansluter, därefter Per.

§ 3 Val av person att justera protokollet

Styrelsen beslutade att

Välja Marie-Louise Fast att justera protokollet

§ 4 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade att

välja att godkänna dagordningen

§ 5 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade att

godkänna protokoll från det konstituerande mötet 2021-08-07 och lägga det till handlingarna.

§ 6 Ekonomi

Elisabeth Dahlgren på Paulins Väg 2 har inkommit med invändningar mot att hon ska betala för Stickvägarna och hävdar att hon inte tillhör den gruppen. Henrik Bergkvist redogjorde för den uppdelning av GA:n som gjordes av honom och Peter Carlman inför årsmötet 2018. I denna kom Dahlgrens fastighet att tillhöra Stickvägarna eftersom hon de facto nyttjar en sådan men undantogs från Grönområde/Brygga. Detta förslag godkändes av Årsmötet 2018 där Dahlgren var närvarande, hon reserverade sig inte heller mot detta beslut. Styrelsen anser därför att detta är utagerat och att Dahlgren även i fortsättningen ska betala för Stickvägarna.

Karolin redogjorde för det senaste ekonomiska utfallet. Andra halvan av årsavgifterna har precis skickat ut så vi kommer att få en bättre bild av läget till nästa möte. Två nya fakturor från Tors Allservice har inkommit och dessa ligger bättre i nivå med budgeten än tidigare.

§ 7 Bryggan, får

Fåren togs hemma tidigare i år efter att ett av fåren fått en skada. Tyvärr kommer ägarna att upphöra med sina får till nästa år så vi behöver leta efter nya. Thomas kontaktar Sydvästra Skånes Fårfarmare. Om det behövs kommer vi även att efterlysa får via Facebook-grupper.

Bryggan har drabbats av ett par stormar under sommaren men klarat sig bra. Vi har fått en ny halkmatta som denna gång är delad efter trallsektionerna och detta verkar fungera bra. Thomas har beställt nya livbojar.

Bryggan kommer att tas upp runt den 20/9 av Wiva. De håller även koll på vädret och tar upp bryggan tidigare om det skulle behövas.

Fundamenten längst ut på bryggan behöver inventeras. Vi diskuterade att anlägga en vall ovanför bänkarna för att förhindra att grus rasar ner på däckat vid regn.

Stålställningen längst ut på bryggan är i dåligt skick och kommer att behöva åtgärdas.

Vi diskuterade att sätta upp en skylt med ordningsregler vid nedgången till bryggan.

§ 8 Sophantering

Per har bett NSR att ta bort sopkärlet vid bryggan. Vi enades om att extrakärnen vid respektive station ska stå kvar tills vidare.

§ 9 Grönområde, vägar, trafiksituation

Gatlyktan längst nere vid bryggan har fortfarande inte reparerats trots flertalet påtryckningar. Lotta hör med Alexander på Kommunen.
På årsmötet erhöll styrelsen uppdraget att undersöka trafik- och parkeringssituationen. Flera medlemmar uttryckte sin oro för förslaget om en padelbana och det läggs därför på is. Lotta tar fram ett förslag på minskning av parkeringsytan nere vid bryggan. Thomas har frågat Kommunen vad som gäller för att kunna avgiftsbelägga parkeringsplatserna vid Bryggan. Vi diskuterade breddning av parkeringsplatserna vid "raderna". Åsikterna går isär huruvida Tors Allservice gör ett bra jobb eller inte. Lotta kommer att träffa en ny trädgårdsfirma och ta in en offert.
Önskemål finns om att en mer långsiktig plan tas fram för både Vägen, Grönområde och Bryggan vad gäller framtida investeringar och utveckling.

§ 10 Postlådor

Vi har ålagts av Postnord att ta fram en åtgärdsplan för flytt av brevlådor, i första hand för raderna 3-9. Per och Thomas har träffat Alf Wemmenlind för att diskutera saken. Lotta har tagit in offerter på fastighetsboxar med sex fack i varje box. Kostnaden beräknas till ca 43.000 kr inkl moms. Lämpligaste placeringen anser vi vara kortsidan i rabatten vid infarten till respektive "rad". Med denna placering försvinner inte parkeringsytan längs med vägen. Thomas väntar in kostnad för montering och gjutning. Vi enades om att lådorna borde vara vita för att smälta in. Totalpriset för varje berörd fastighet beräknas landa mellan 2.000 – 2.500 kr.

Postnord har antytt att de kan tänka sig att sätta upp en automat för paketutlämning ("Instabox") i området om underlaget är tillräckligt stort.

§ 11 Övriga frågor

En enkät gällande intresset för elbilsladdning kommer att skickas ut under hösten.

§ 12 Nästa styrelsemöte

Nästa möte kommer att hållas den 28/10 kl 17:00. Lotta ordnar länk till Teams/Zoom.

§ 13 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.



Per Magnusson



Marie-Louise Fast, justerare



Lotta Hedlund